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Raadadviescommissie Ruimte 

(14591\....) 
 
 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : donderdag 12 april 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  
    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater  
    (raadslid CDA), de heer H.P. van Haaften (burgercommissielid CDA), de heer  
    L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercommis- 
    sielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer J.G. van Maanen  
    (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer  
    M.W.M. Jansen (plaatsvervangend burgercommissielid PvdA), de heer F.A. 

  Beukers (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB), de  
  heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G.  
  Steenbergen (raadsgriffier), de heer S. van den Heuvel (wethouder), de heer  
  J.C. Koedam (wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder). 

Afwezig z.k. : de heer J. Andriesse (burgercommissielid PvdA). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 
2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 8 maart 2012  

(inclusief de Lijst toezeggingen) 
 Naar aanleiding van: 

Wethouder Koedam meldt t.a.v. het vermelde op pagina 2, dat Waalweelde/ 
Heesseltsche Uiterwaarden in de 2e kamer is besproken en dat een ruime 
meerderheid een positieve grondhouding heeft t.o.v. de plannen. T.a.v. het 
vermelde op pagina 3, dat Vitens het onderhoud aan de wegen (Lage Paarden) na 
beëindiging van de werkzaamheden zal vergoeden volgens de normale 
vergoedingsregeling die daarvoor staat. Op pagina 4 is een notitie over het 
hoogspoor toegezegd, die aan de raad- en commissieleden is verstrekt en t.a.v. de 
vraag van de heer Beukers over de watergang “Kempke” kan hij melden dat deze 
is opgenomen in het waterplan en dat daardoor het onderhoud is uitgesteld. 
Binnenkort start het waterschap hier met uitvoering van groot onderhoud. 
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De heer Kool (SGP) zegt dat de verkeersveiligheid te wensen over laat in 
Waardenburg en op de omleidingroutes, die ook nog eens moeilijk te vinden zijn. 
De heer Nijhoff (GBN) vult aan dat het inderdaad een drama is in de kom 
Waardenburg en de Zandweg, ze rijden alles stuk en geeft gevaarlijke situaties te 
zien. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt de wethouder of het niet tijdelijk 
mogelijk is om een éénrichtingsverkeer in te voeren in de woonwijk Waardenburg. 
Wethouder Koedam zegt van de situatie op de hoogte te zijn en dat er al van alles 
aan gedaan wordt om het probleem tot een minimum te beperken. Ook wijst hij er 
op dat de oorzaak vaak te zoeken is in het rijgedrag van mensen en dat lokalen in 
deze dan ook goed de weg weten via sluiproutes en omleidingborden negeren. 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
 

5.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- commissieleden 
- regionale samenwerking 

 Wethouder Van den Heuvel meldt dat de plaatsing van de antennemast in 
Ophemert is verplaatst naar de Bommelsestraat. 
Wethouder Verwoert heeft een paar mededelingen: 

� economische ontwikkelingen Rivierenland: hij is hier gisteren in de 
raadadviescommissie Bestuur al uitgebreid op in gegaan. Toch 
wenst hij ook in deze commissie nog eens te herhalen dat er 
verontrustende cijfers circuleren, waarvoor Regionale aandacht en 
eenheid gevraagd wordt om deze positief om te buigen; 

� logistieke hotspot Rivierenland: op de overgebleven shortlist prijkt 
nog de realisatie van een containerterminal met nat bedrijventerrein 
waarvoor 2 locaties aan te wijzen zijn. In de programmaraad van 23 
april wordt hier Regionaal verder over gesproken en een besluit 
dient voor 1 mei te vallen. 

6. Stukken ter bespreking 
6.1 Memo intentieovereenkomst Bitumarinterrein Opijnen (2012-03-08580) 
 In de commissie is uitgebreid gediscussieerd over de inhoud van de Memo en de 

Intententieovereenkomst. 
De heer Van Tellingen (VT) had graag gezien dat het college eerst een 
kaderstellende notitie in de raad had gebracht, met een gemeenschappelijke visie 
van de gemeente als doel, alvorens ze tot een intentieovereenkomst is gekomen 
met beide genoemde bedrijven. Ook refereert hij aan de Regionale afspraken m.b.t. 
woningbouw die zich niet verhouden t.a.v. de voorgestane invulling van dit plan. 
De heer Beukers (LB) ziet op deze locatie graag een verzorgingshuis/-
appartementen verrijzen b.v. als dependance van De Wittenberg. 
Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat het hier een particulier initiatief 
betreft, waarover de raad zich al heeft uitgesproken bij de behandeling van 
Waalweelde. Het is een parallel project die via de structuurvisie Waalweelde al is 
getoetst bij de gemeente en Rijkswaterstaat (buitendijks). De intentieovereenkomst 
is niet meer of minder dan een kostenvaststelling en ligt binnen de bevoegdheden 
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van het college. De overeenkomst is dan ook ter kennisname aan uw raad- en 
commissieleden aangeboden om u op de hoogte te houden van de ontwikkelingen. 
De woningbouw is in te kaderen binnen de Regionale kwantitatieve afspraken voor 
Neerijnen, maar de kans is ook redelijk groot dat dit project boeven regionaal 
wordt aangemerkt. 
De heer Beukers (LB) verzoekt de wethouder om de wens voor een 
verzorgingscentrum als opdracht mee te nemen naar de ontwikkelaars. 
Wethouder Van den Heuvel zegt het niet als opdracht mee te nemen naar de 
ontwikkelaars, maar is genegen om de wens over te brengen. 
De heer Kool (SGP) meldt dat er in de Memo wordt verwezen naar een getekende 
intentieovereenkomst die als bijlage zou zijn bijgevoegd. Hij heeft deze er niet bij 
aangetroffen en wenst deze alsnog graag van de wethouder te ontvangen. 
Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij zal zorgen dat een kopie van het 
getekende exemplaar digitaal wordt verstrekt. 

7. Stukken ter advisering 
7.1 Voorstel tot aanpassing van de Nota Bovenwijkse zaken (2012-03-00099) 
Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 
7.2 Voorstel tot het beschikbaar stellen van een voorbereidingskrediet voor de 

planvoorbereidingskosten en (deels) bouwrijpmaken Haaften-Noord              
(2012-03-07050) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.3 Voorstel tot vaststelling van de Brandbeveiligingsverordening 2012                
(2012-03-14767) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.4 Voorstel tot het beschikbaar stellen van een krediet voor de planvoorbereiding en 
aanleg van de rotonde Tuil en het aanbrengen van geluidsarm asfalt               
(2012-03-03885) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

8. Rondvraag 
 De heer Van Maanen (SGP) heeft berichtgeving in de krant gelezen over 

Molenblok Varik, daaruit komt een beeld naar voren dat de gemeente wel eens met 
de mond vol tanden kan komen te staan. Hij vindt dat jammer, omdat de raad juist 
heeft besloten om dat plan door te laten gaan. Ook kan de gemeente hierdoor een 
financiële debacle lopen. Is dit ook de indruk van het college en is te overzien wat 
hiervan de gevolgen zijn. 
Wethouder Van den Heuvel antwoordt niet blij te zijn met de berichtgeving in de 
krant. Ook hij is nieuwsgierig naar de uitspraak over een paar weken van de Raad 
van State. De tendens daarbij is overigens wel dat zij steeds vaker het 
woningbehoeftenonderzoek in die uitspraak betrekt. Waarbij ze het ook nog wel 
eens teruggeven naar de gemeente voor een nadere onderbouwing van de 
woningbehoefte. Nu is in ons woningbehoeftenonderzoek te lezen dat in Varik nog 
zeker behoefte is aan 50-55 woningen, maar in de tijd dat dit speelde werd dit 
anders onderbouwd met lijsten, namen, etc., dus blijft het afwachten hoe dit voor 
ons uitvalt. 
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De heer Van Lith (VVD) vraagt of er al een voortgangsrapportage kan worden 
verstrekt over de stand van zaken m.b.t. het wegenonderhoud. 
Toezegging wethouder Koedam: hij zal de stand van zaken m.b.t. het 
wegenonderhoud zoals dat voor dit jaar in de planning ligt aanleveren. 
 
De heer Van Tellingen (VT) vraagt naar de stand van zaken m.b.t. het “fraaie 
kunstwerk”, op een cruciaal punt in Ophemert (vml. garagebedrijf), waar al jaren 
woningbouw wordt aangekondigd. Het gebouw is aan het verpauperen, dus wordt 
het niet eens tijd om daar handhavend op te treden en iets aan die bestaande 
situatie te doen. 
Wethouder Koedam antwoordt dat er vanuit de ambtelijke organisatie een 
voorstel in voorbereiding is die binnenkort ter behandeling aan het college zal 
worden voorgelegd. 
 

9. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 
d.d. 10 mei 2012 
 
De raadsgriffier,    De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen    A. Overheul 


